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Procesul Verbal din 14 februarie 2012, al sedintei de indata a Consiliului Local Focsani...
R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 14 februarie 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta de indata a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
Dl. Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta de indata din 14.02.2012, sedinta convocata prin
dispozitia d-lui Primar nr.256/14.02.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar 20 de consilieri locali din totalul de 21,
absenteaza motivat, fiind in delegatie in interes de serviciu, d-na consilier Chiper Lucica.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr.
215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, apreciaza ca sedinta este statutara.

La sedinta participa:

? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Cristina Dascalescu – Serviciu administratie publica, agricultura, cadastru;
? d-nul Dan-Mihai Cazaciuc – Sef serviciu comunicare, protectie civila;
? d-nul Nicolae Georgian - Sef serviciu voluntar pentru situatii de urgenta;
? d-na Violeta Dima – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.

Dl. Presedinte de sedinta Gicu Vrancianu, prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 1 punct:

1. proiect de hotarare privind repartizarea unor sume din Fondul de rezerva
bugetara la dispozitia Consiliului Local, prevazut in bugetul local al Municipiului Focsani pe anul 2012;

Se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 20 voturi „pentru”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind repartiza-
rea unor sume din Fondul de rezerva bugetara la dispozitia Consiliului Local, prevazut in bugetul local al Municipiului Focsani pe anul
2012;
Dl.consilier Neculai Tanase: "stim cu totii ca Vrancea si implicit Focsani-ul este intr-o situatie de alerta si normal.
Eu de cateva zile sunt in Focsani, in afara de strazile principale, pe strazile secundare, nu s-a intrat niciodata cu un utilaj.
Eu nu vreau sa dau vina pe nimeni, poate nu au fost utilaje, poate nu au fost bani, insa eu il rog pe dl. Primar Bacinschi si pe cei doi
viceprimari, sa-l roage pe dl.Marian Oprisan, seful ierarhic, sa aloce mai multi bani pentru orasul Focsani.
Stiu ca s-au alocat acum la Consiliul Judetean Vrancea 600 mii lei, insa eu cred ca sunt insuficienti. Avem acel fond de paranghelii,
lasati-l incolo de fond, haideti
sa-l alocam pentru cetatenii orasului, pentru ca ei asteapta.
Va spun ca sunt oameni care nu au iesit din casa. Sunt strazi pe care, nici cu sania nu se poate intra. Haideti sa facem un efort sa
alocam bani.
Spuneti-i d-lui Oprisan ca deszapezirea se face pe teren, nu la televizor. Haideti sa lasam politica, nu facem politica, nu vorbesc in
numele unui partid, vorbesc in numele meu care sunt alesul unor cetateni.
Trebuie sa folosim in primul rand banii pe care ii avem in judet iar apoi, cerem si din alta parte daca este necesar".
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan : „este o minciuna sfruntata, faptul ca nu s-a intrat pe toate strazile din municipiul Focsani.
Pe toate strazile din municipiul Focsani s-a actionat. Acolo unde s-a putut intra cu un utilaj.
Pentru ca lucrul acesta nu se mai vede astazi, va reamintesc d-le consilier, daca ati stat numai in casa, ca de ieri ninge in continuu,
abia acum s-a oprit”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „boala politizarii … „
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „este ca o manusa zapada asta pentru colegii nostri”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: : „ar fi bine sa fie ca o manusa de box pentru dumnealor, sa-i aduca la realitate manusa de box, pentru
ca daca nu era presedintele Oprisan, stateam in zapada pana la gat, mult si bine, pentru ca in Vrancea, dupa onor partidului de
guvernamant, era bine, era frumos, totul era normal.
Acum trebuie sa spunem ca, facem pe televiziuni, care televiziuni, de a doua zi in oras, zeci de utilaje, masini grele sunt in tot judetul.
Este o situatie deosebita.
Am informatii luate de pe net, a nins mai mult acum, fata de ultima ninsoare. Cine nu a pus mana pe lopata, sa faca o partie zilele
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acestea, spune precum dl. consilier Tanase, care spune ca a fost in localitate, eu cred ca nu a fost.
Este foarte greu sa te lupti cu zapada in momentul in care in urma ta, ai facut
partie si s-a pus la loc, nu jumatate de metru cum spuneau cei de la meteo, ci a fost si 80 si 90 cm., unde s-a viscolit a fost si peste un
metru jumatate de zapada.
Deci, in loc sa luam situatia de criza si de urgenta in care ne aflam, incepem din nou sa spunem tot felul de lucruri, chiar sa mintim. In
Focsani, focsanenii ne aud si stiu lucrul acesta, s-a intrat pe strazi, ca s-au acoperit, s-au acoperit strazile cu zapada, o sa le eliberam
iarasi de zapada.
Intrebarea este, daca va ninge si de joi ce vom mai face”.

Dl. consilier Neagu Nistoroiu: „d-le consilier Tanase ati zis, haideti sa facem deszapezirea. Da, se poate face deszapezirea daca ai si
bani la moment. Eu ma gandeam ca spuneti, de maine sau astazi am facut rostul de bani, noi suntem la guvernare, maine vin aici 50
de miliarde. Niciodata nu ati adus bani, cum sa aduceti acum”.
Dl. consilier Vasile Pintilie: „facem o polemica pe o problema foarte serioasa din punctul de vedere al fenomenelor meteorologice
periculoase. Ca situatie de urgenta preponderent in judetul Vrancea, datorita caderilor masive de zapada, iar in judetul Buzau, datorita
chiciurii care a fost asternuta pe copaci, pe cablurile de tensiune.
Ce inseamna situatiile de urgenta, ca toata lumea a discutat pe post, numai nu a discutat conform legii. Singurul presedinte de consiliu
judetean care a punctat corect a fost presedintele Marian Oprisan.
Era normal sa solicite in calitatea pe care o are de vicepresedinte al Comisiei judetene pentru situatii de urgenta acest aspect. Iar pe
viitor, la ceea ce noi astazi trebuie sa aprobam in vederea rezolvarii situatiilor pentru combaterea acestei inzapeziri masive in judetul
nostru, dar ma refer la municipiul Focsani. In municipiul Focsani noi trebuie sa aprobam neaparat sumele necesare pentru carburanti,
pentru plata oamenilor care au venit sa faca deszapezire la noi, pentru ca, s-o spunem pe aia dreapta, nu prea am vazut oameni cu
lopata pe strazi”.
Dl. consilier Danut Popoiu: „daca mai ascult mult parerea colegilor din fata mea, ajung sa ma duc acasa sa ma uit in oglinda si sa-l
cert pe cel din oglinda ca nu are aceeasi parere vis-a-vis de presedintele Oprisan.
Nimeni nu pune sub semnul intrebarii situatia disperata in care ne aflam. Indiscutabil, este nevoie de o interventie rapida cu
instrumente de deszapezire, insa, eu si in comisie am intrebat.
Pe vremea cand incepeau scolile sa se refaca, oamenii se bateau pentru acele contracte si nu-si puneau problema cand isi vor primi
banii. Acum, intr-o situatie de genul acesta, cand este latul strans de gat, cei care au utilaje, pun mai intai problema banului si apoi sa
intervina. Si mi se pare suspect si vis-a-vis de firmele care-si ofera serviciile in aceasta situatie.
Normal ar fi fost sa intervina, normal ar fi fost sa deszapezeasca, in final se contoriza, atata costa si atunci primeau banii. Mi se pare
ca noi punem caruta inaintea cailor.
Categoric ca nu ne putem opune la o astfel de situatie. Trebuie acesti bani. Luati din fondul de rezerva, deci municipiul Focsani
ramane fara nici o letcaie in fondul de rezerva, dar de ce, pentru a le da celor care ne vad ca suntem stransi cu usa si se poate
interveni ?
Puteau foarte bine sa intervina si sa primeasca banii, mai la primavara, mai la vara fara nici un fel de probleme.
Vom fi de acord. Dar, modul in care se procedeaza nu este deloc ortodox”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „marea majoritate a dvs. stiti ca incepand cu data de 15 octombrie, 1 noiembrie, 15 noiembrie, depinde
cum este vremea, activitatea in constructii se incheie. Unitatile isi trimit oamenii acasa, opresc si sigileaza utilajele.
In conditiile in care noi am avut nevoie de aceste utilaje, oamenii s-au dus,
si-au adus mecanicii, si-au adus buldozeristii, si-au adus oamenii, au facut eforturi, pentru ca ei in perioada aceasta de trei luni nu au
lucrat, au facut eforturi
sa-si poata cumpara motorina sa functioneze, sunt la limita, nu mai au nici un leu, nici sa-si plateasca muncitorii nici sa-si mai
cumpere motorina.
Noi nu am avut un contract asa cum aveau incheiate contracte firme de la Drumuri Nationale, cu o firma care avea obligatia, in
perioada timpului rece, sa faca aceasta deszapezire.
Deci, noi am apelat la niste unitati de constructii, care in aceasta perioada au avut incetata activitatea. Din cauza aceasta, noi acum,
nu dorim altceva, nu le platim absolut nimic in plus, noi vom plati acestor unitati exact lucrari ce au fost realizate pana aseara. Ce
lucrari au executat pana aseara, asta incercam noi sa platim din acesti bani, or fi 5-6-7 miliarde, noi le luam totusi o anumita suma. Am
zis noi, pentru ca sunt convins ca si suma asta va fi depasita, tinand cont de cantitatile foarte mari de zapada ce trebuiesc evacuate
din municipiu.
Dvs. trebuie sa mai intelegeti un lucru. Avem 80 de utilaje, dar cel putin un sfert din aceste utilaje, suntem obligati sa le ducem la
diferite situatii ce apar pe parcursul zilei. Nu putem descarca gunoiul, cu o fadroma si un buldoescavator sa ajungem la rampa de
gunoi.
De 3-4 zile nu s-a putut ridica gunoiul din municipiu, nu am avut posibilitatea sa ajungem la rampa.
La spital, a trebuit sa lasam tot timpul un utilaj care sa lucreze acolo, sa aiba posibilitatea, la Salvare, la pompieri, la ISU. La toata
lumea noi a trebuie sa acordam aceste ajutoare.
Au venit elicopterele, au solicitat utilaje, si acum am trimis 3 utilaje sa pregatim pista.
O femeie naste pe strada nu stiu care, nu poate sa ajunga salvarea, trimite un buldo in fata.
Adica, si aceasta activitate pe care noi inca nu am vazut-o.
Dar cea mai buna treaba si nici nu vreau sa va spun prea multe, mergeti sa vedeti depozitele de zapada pe care le-am facut in jurul
Focsani-ului pe care le-am carat si nu cred ca am carat 20% din ce este de carat.
Vom intra acum prin zona Sud, in Obor, sunt niste cantitati imense, sunt niste munti facuti de zapada ce trebuie evacuati de acolo. Nu
stim daca peste cateva zile nu va veni caldura si nu stiu ce vom face atunci daca nu incercam sa evacuam acum zapada.
Doresc sa va spun dvs. urmatorul lucru. De la prima zapada si pana aseara am intervenit pe toate strazile, nu am avut nici un caz
nefericit, pentru ca am luat toate masurile de a putea da voie atat Salvarii cat si celor de la ISU sa intervina.
Am avut toti oamenii de pe strazi adunati si dusi in Adapostul de noapte, am asigurat hrana pentru cei de la Caminul de Batrani.
Noi nu am avut nici un caz neplacut si nici nu ne dorim, am avut apa, am avut caldura, electricitate, tot ce trebuie in municipiul
Focsani, inclusiv transportul a fost asigurat in tot municipiul.
Doua zile ne-a trebuit sa putem ajunge in Mandresti. Doua zile ne-a trebuit sa spargem sa ajungem. Oamenii aceia nu aveau nici
mancare, nici paine, nu mai aveau absolut nimic. Am reusit.
Acestia sunt banii pe care ar trebui noi acum sa incercam sa-i platim celor care au facut deszapezire. V-am adus la cunostinta tot ce
s-a facut in aceste zile si nopti, pentru ca s-a lucrat si zi si noapte, 24 de ore din 24, dupa data de 25 ianuarie”.
Dl. consilier Radu Nitu: „activitatea care s-a desfasurat in ultimul timp a fost intensa, personal am fost implicat, m-am pus la dispozitia
d-lui Primar si in zona Mandresti am actionat pentru deszapezire.
Este foarte greu, zapada atinge si 3 metri, vreau sa va spun ca dl.Primar si viceprimarii si ceilalti din Primarie s-au implicat total zilele
acestea, vineri, sambata, duminica. Ceea ce s-a facut pana duminica, s-a pus la loc ieri.
Astazi am fost la Mandresti si vreau sa va spun ca nu am reusit peste tot sa ajungem.
Sunt si decese, asa cum a spus si dl.Primar, foarte multe greutati familiare si nu s-a reusit in totalitate, poate maine reusim sa facem



aceasta activitate.
Dar nu asta am vrut sa spun, as vrea sa propun d-le Primar, pentru ca suntem arondati pe zone, consilierii, sa ne implicam toti, sa
vedem atunci, pentru ca sunt multe probleme.
Sunt multi care se plimba cu masina prin oras, nici nu se poate face activitatea foarte bine pentru ca poti sa lovesti o masina. Si nu stiu
daca ar fi bine, poate si in mass-media, am auzit ca in alte judete s-a interzis circulatia masinilor mici, in afara de transport public si
cele care transporta alimente si nu ar fi rau, ori mass-media, ori sa dam o hotarare de consiliu, pentru ca nu se poate face treaba cu
masinile mergand pe langa tine, cu masinile garate pe dreapta, stanga sau si pe dreapta si pe stanga, activitatea aceasta nu se poate
face in bune conditiuni.”
Cunosc aceasta activitate, au fost foarte multe eforturi din partea Primariei, eu zic, sa vorbim mai putin de alte persoane care nu sunt
aici, eu zic ca s-au implicat persoanele respective si sa ne implicam si noi, fiecare cat putem, ca sa depasim aceasta iarna care a fost
foarte, foarte grea pentru noi.
Nu stiu daca cineva isi aduce aminte sa fi mai fost atata zapada”.
Dl. consilier Ionel Preda: „nu este nimic de comentat vis-a-vis de suma pe care trebuie sa o alocam, asa este, este mica suma, este
mare, o sa vedem.
Un singur lucru zic eu, ca, poate si dl.viceprimar Matisan a exagerat atunci cand a venit si a spus ca toate strazile sunt curatate, eu il
contrazic ….”
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan : „am intervenit pe toate strazile”.
Dl. consilier Ionel Preda: „eu va contrazic, vin ca un cetatean al orasului Focsani, fiecare cetatean trebuie sa se bucure si el ca pe
strada lui a venit un utilaj.
Eu l-am intalnit, si l-am respectat pe dl.Primar. Pe b-dul Independentei, sunt de acord, am spus si o repet, decat sa se mearga pe
patru linii, patru fire sa se curete zapada, sa se care, mai bine, din alea 80 de utilaje, d-le Primar, trimiteati si pe strazile laterale,
pentru ca aici pe b-dul Independentei, este corect, dar pe strazile celelalte nu se poate iesi la ora aceasta.
Eu am fost la Gara, am fost in toata zona respectiva si nu se poate circula.
Nu este un repros. Singura mea idee, daca vreti sa o luati ca idee, era ca, trebuiau dispersate aceste utilaje in toata zona orasului, si
atunci fiecare cetatean venea si spunea, a venit si pe strada pe la mine, curata si aici, curata si in centru.
Caratul, zic eu ca trebuia in a doua faza, dar asta este parerea mea.
Legat de un aspect care se ridica, si zic eu ca este corect. Ne intalnim la sedinte extraordinare rapid, cu mapele pe masa, ne intalnim
la sedinte de indata, tot cu mapele pe masa, poate, avand in vedere starea de alerta care s-a instituit, poate era bine ca si noi
Consiliul Local, sa fi fost inainte si sa fi comentat situatia orasului, sa fi discutat, sa fi fost alaturi de dl.Primar si sa fi vazut solutiile care
sunt, fiecare se implica in felul lui, eu zic ca noi, Consiliul Local, venim ultimii si de aici se nasc toate discutiile care apar.
A doua problema si ultima, este legata de, haideti sa avem o transparenta d-le Primar vis-a-vis de acesti bani, aveti dreptate 11
miliarde lei vechi, poate or fi putini, poate or trebui 20 de miliarde. D-na director Nemes ar putea sa ne explice.
Banii acestia, suntem de acord, ii ducem intr-un cont, unde vreti dvs., in contul dvs. acolo la buget, dar haideti, sa terminam odata, in
momentul cand se trec la plati sa se stie, sa fie o transparenta, sa stim si noi exact de contractele respective, sa terminam odata cu
treaba aceasta. Ce contracte sunt, cine sunt astia care au carat zapada, cine sunt cei care au confirmat cursele, unde s-a lucrat cu
aceste utilaje. Dam la o parte suspiciunea si nu ramane altceva decat esenta, care nu inseamna altceva decat intentia noastra si
conditia noastra si rolul nostru de a fi alaturi de cetatean”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „d-le consilier, am incercat asa cum ati spus dvs. sa nu ridicam in totalitate zapada, adica, practic, tot ce
am tipat tot timpul la baietii acestia, buldozeristii, luati la bordura, nu depasiti bordura si daca ati vazut, pe spatiul verde, zapada este
ridicata vertical.
Am incercat sa dam lateral. In momentul in care dam spre spatiul verde nu mai putem sa facem trotuarele. Zapada este foarte mare si
nu am cum sa curat trotuarele.
Atunci am spus in felul urmator: luam pana la bordura, aruncam de pe trotuare pe zona unde este spatiul verde ca sa putem interveni.
Astazi, de exemplu, utilajele au fost impartite cate trei, cate 3-4 buldoexcavatoare si cu masinile necesare, ca sa avem posibilitatea
sa-i urmarim.
Mai nou, ce a aparut in Focsani, si am vazut ca scrie si presa, sunt anumite persoane din municipiul Focsani, si chiar am pus Politia
sa-i caute , care au cate un buldoexcavator, au cate un miniexcavator, care au spus: dati 100 lei ca sa va fac curatenie, si a iesit toata
discutia aceasta.
I-am luat pe ai nostri la intrebari daca au facut asa ceva.
Sant persoane care au aceste utilaje si si-au luat de acolo banii pentru munca pe care au facut-o.
Legat de plata aceasta pe care o s-o facem, noi acum tinem evidenta pe fiecare utilaj, ca-i de transport, ca-i de incarcare, la numar de
ore, ii notam ora cand vine, ora cand pleaca, deci cate ore a lucrat, ora de pauza de masa, plus ca masinile au tahometru, care da
exact toata treaba aceasta. Functie de orele lucrate, astazi, am avut negocieri, sa inmultesc numarul de ore cu suma aprobata si in
felul acesta stabilim sumele pentru fiecare institutie.
De ce dati din cap d-le inginer? chiar aveti impresia ca furam aici cu totii, nu va suparati ...”
Dl. consilier Neculai Tanase: „era vorba de cu totul altceva, ati spus tahometru si era tahograf, asta era”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „nu stiu, nu ma pricep in meseria asta va spun cinstit, eu il confund cu CD-ul, asta-i altceva.
In momentul in care facem aceste plati, eu va promit dvs. ca o sa dam si in presa, ce bani a luat fiecare societate pentru orele lucrate,
pentru cantitatile realizate, nu este nici un fel de secret, sa nu avem nici un fel de discutii. Am aprobat aceste preturi impreuna cu cei
de la Directia de Finante, le trimitem la Bucuresti sa obtinem si aprobarea lor, inmultim cu numarul de ore lucrate si cu asta am
terminat discutia, nu este nici un fel de problema”.
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „as vrea sa lamurim de ce se aloca bani din fondul de rezerva. De regula, fondul de rezerva se
foloseste pentru situatii de urgenta si asta este o situatie de urgenta, sa nu uitam ca suntem in stare de alerta de alaltaieri, acesta este
un aspect.
Pe toate strazile din municipiul Focsani pana duminica s-a intrat, absolut pe toate. Ieri s-au inzapezit din nou toate. Iar in ceea ce
priveste deszapezirea care se face pe arterele principale ale orasului, sa stiti ca asta are o logica.
Nu putem interveni cu utilaje in cartiere, pe stradutele mici, pentru ca nu avem unde sa evacuam masinile. Si atunci, logica este
urmatoarea: desfacem bulevardele mari, si lasam cetatenii sa-si scoata masinile din cartiere sa le punem pe bulevard, astfel incat sa
putem evacua cu eficienta zapada din cartiere. Altfel, nu se poate.
Dar cine nu a fost pe teren, de dimineata pana seara, sa stea langa utilaje si sa inghete la minus 15 grade, nu are de unde sa stie. Ne
acuza pe noi ca nu stim care este diferenta dintre tahograf si tahometru”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „as vrea sa-i spun d-lui Matisan si celorlalti colegi ai dansului ca eu sunt in Comandamentul de iarna
national, iar eu, de sambata sunt in Focsani si am fost aproape 24 din 24 de ore, pe strazi, impreuna cu colegii mei, cu lopeti”.
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „unde ati fost, ca nu v-a vazut nimeni, nu ne-am intersectat cu dvs.?”
Dl. consilier Neculai Tanase: „d-le Matisan, am o deziluzie mare, ca dvs. nu stiti, ca in Focsani, nu s-au bagat utilaje pe strazi, asta
este o mare deziluzie. Dvs. spuneti ca s-au bagat peste tot, unde s-au bagat.
Eu va dau strazi si oamenii stiu foarte bine unde s-au bagat. Dvs. nu ati fost pe strada. Daca vreti, mergem acum pe strada si va spun



ca nu sunt, daca vreti sa mergem impreuna, mergem, luam si presa si o sa vada.
Pentru dl.consilier Nistoroiu, spuneati de bani. Dvs. stiti ca la Consiliul Judetean Vrancea este un fond de rezerva de 15 miliarde lei,
bani, care se pot folosi acum rapid, stiti ca la Bachus s-au alocat 2,5 miliarde lei, va spun de unde se pot lua bani.
Eu nu fac campanie electorala acum. Eu nu il critic nici pe dl.Primar, nu-l critic nici pe dl.Matisan nici pe nimeni, vreau ca noi toti sa
gasim solutiile cele mai bune, nu sa mintim cetatenii”.
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „d-le presedinte, supuneti la vot, pentru ca mai avem treaba in oras”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „nimeni nu a spus ca nu este necesar fondul de rezerva pe care-l votam noi astazi. A spus cineva ca nu
este necesar, ce vreti sa-mi explicati, nu inteleg?”
Dl. consilier Vasile Dobre: „opinia mea este, ca am discutat prea mult pe marginea acestui subiect si ca este mai utila prezenta
noastra pe strada, acolo unde trebuie sa ne ocupam de deszapezirea orasului, decat sa ne certam aproape de o ora aici.
Va propun stimati colegi, care vreti cu adevarat sa va implicati in aceasta actiune, sa va puneti la dispozitia Primariei si sa actionam cu
toti in strada, acolo unde este necesara prezenta noastra.
Daca am facut mai mult sau mai putin, lumea ne judeca asa cum vedeti dvs., cum vedem si noi, sigur, niciodata nu putem sa
pretindem ca vom fi perfecti, ca putem sa facem tot ceea ce trebuie sa facem pentru oameni.
Dar va asigur domnilor colegi, ca lumea ne-a vazut in toata aceasta perioada pe strada si daca vreti, va aducem mii de semnaturi, mii
de pareri, unde va infirma ceea ce vreti dvs. sa afisati si sa demonstrati in acest sens.
Dl. consilier Ionel Preda: „iluzii”.
Dl. consilier Vasile Dobre: „nu am iluzii, d-le coleg, sa stiti ca nu am iluzii deloc, aveti dvs. iluzii ca stati intr-un birou cald si multumitii
lui Dumnezeu ca v-a oferit aceasta posibilitate, stati intr-un birou cald, bine platit la Electrica si nu sunteti pe strada de dimineata pana
noaptea tarziu si a doua zi s-o luati de la capat.
Asa ca, lasati-o mai usor cu vorba …”
Dl. consilier Ionel Preda: „la Electrica lucrez de 40 de ani”.
Dl. consilier Vasile Dobre: „sa fiti sanatos, sa munciti inca 40 de ani de aici in acolo, haideti pe strada langa oameni, daca vreti
intr-adevar sa fim langa oameni, daca nu, ramaneti aici.
D-le presedinte, va propun sa incheiem sedinta si sa mergem pe strada”.
Dl. consilier Eugen Popa: „nu-mi vine sa cred urechilor ce s-a auzit, ca s-a deszapezit pe toate strazile din Focsani. Focsanenii
probabil vor afla ce ati spus dvs. si vor judeca.
Aproape nu-mi vine sa cred ca sunt consilier in orasul Focsani …”
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „ce ai facut domnule pentru chestia asta, ai facut ceva ?”
Dl. consilier Eugen Popa: „orasul arata apocaliptic”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 47.
Presedintele de sedinta dl. Gicu Vrancianu: constata ca a fost epuizata ordinea de zi, considera lucrarile incheiate si multumeste
tuturor pentru participare. Pentru declaratii politice si alte lucruri la sedinta ordinara de la sfarsitul lunii.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA,
Gicu Vrancianu

S E C R E T A R U L
MUNICIPIULUI FOCSANI,

Eduard-Marian Corhana

INTOCMIT, Cecilia Trufa


